
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 27. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 25
Hvad kan ministeren sige om kviklånsmarkedets udvikling de seneste fem år, herunder 
specifikt i forhold til effekten af de indgreb, der er foretaget, og målt på antallet af lån der 
gives til borgere, som efterfølgende havner i gældsfælder (samlet marked inkl. forbrugs
lån indenfor banklicensen)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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